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f l.,".ir6i"r Aldonos Tilindien0s klausimq liudytojas:* 
Uz kE buvo daugiau balsq rezultatq?
- UZ Astrovski buvo du kartus.
- Buvo reikalaujama, kad skaidiuoti dar kartq.
Kaip iSsprendete klausim4? Ar skaiciuoti ar ne?
- Mes to klausimo nei5sprend€me.
- Nebuvo balsuota ar skaidiuoti dar kart4.
I a ts a kovo 

*: :H:jrff ffi;;_:iX,ili,"ihKsstu 
di o vi rkedi o kr a u si mus Ii u d ytoj as :

- Pirmininkas pasitikedavo Zodiniu praneSimu.
- Padius biuletenius neskaidiucdavo.
Tie popieriukai su lazdelemis buvo pateikiami pirmininkui?
- Nepastebejau.
- Buvo skaidiuojama tik uZ.

I teis0jos klausimus liudytojas:
- Mes skaidiuodavome ank5diau ir uZ ir prie5.

/e^ | atsakovo Asociacijos Linava atstovo adv. Kgstudio Virkeiio klausimus liudytojas:
W Kas tokiq tvark4 nustatd: ar balsavote ar pirmininkas nurode?

- Nebuvo aptarta.
- Negali visko pastebeti. Yra daug nariq ir negaii esmes sukontroliuoti.
Kas pasihle priimti kongrese nutarim4 del rezurtatq tvirtinimo?
- Sitq aplinkybiq neuZfiksavau. Neimanoma visos inforrnacijos surinkti.

I treiiojo asmens Vidmanto Peledos atstovo adv. Kgstudio Svirino klausimus liudytojas:
- Ai opozicijoje.
- Tretieji asmenys yra opozicijoje..
- Gindaijau vyko ilg4laikq. Mes kaip velejai nukentejome ir Valstybe nukentejo.
- Pirmininkas balsavimo tvarkos nepristate.
- NesusipaZinau su kongreso protokolu. Nebuvo perspejimo, kad daromas garso ira5as.
Ar kongresas ankSdiau priimdavo nutarim4 del balsavimo rezultatq?
- Priimdavo.
Ar del to buvo ankSdiau nepasitenkinimai?
- Rimtr-i nebuvo.

S Iki Sio kongreso nebuvo rokiq santykiq.
- Biuleteniq forma buvo pana5i.
Daugiau klausimq nera.

I teismo salq kviediamas liudytojas Kqstutis petrikonis.
Kgstutis Pe trikonis prisiekia ir pasira5o priesaikos tekstq,

I kolegijos pirmininkds Idausimus liudytojas:
- AS esu komisijos narys.
- AS protokolq pasira5iau.
- Balsq skaidiavimas vyko tai. Buvo suskaidiuoti bendrai visi biuleteniai. Komisija buvo
pasidalinusi pororn. Pasiemem po 50 biuleteniq ir skaidiavome. Mes viskq Zymejome
juod rait yje.
Kas pripaZino biuletenius negaliojanciais?
- Kas pripaZino, tai visi kurie kele itarim4 kad biuletenis gali b[ti negaliojantis, juos
perduodavome pirmininkui ir buvo priimtas sprendimas, kurie i5 jq negalioja.
- Jie br-rvo pirmininkui atiduoti, kad neguletq vienoje krfivoje su galiojanciais.

| - Pirmininkas neskaidiavo.
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- Ilalsus skaidiavome po du kartus. Poros keitesi, kad i5vengti netikslumq. Skaidiavome kelis
kartus del dviejq kandidatq. Tq balsq skaidius buvo nelygls.
- Man atrodo, kad skaidiavome 3 kartus.
Tai buvo Kuklys ir Astrovskij.
PirmE kartq laimejo Astrovski, del vidurinio skaidiavimo nepamenu, o paskutin[ kart4laimejo
Kuklys.

I ieSkovq UAB prekybos namai "Alka" ir UAB "Luvel transportas" atstovo adv.
Milvydo Pnko ldausimus liudytojas Jurgis Mikaila:
Jeigu buvo neuZpildytas biuletenis, taijis buvo laikomas negaliojandiu ar galiojanciu'?

- Jeigu neuZpildytas, tai buvo laikomas negaliojandiu.
Rodomrs 3-t. bl. 43.
- Jis turetq blti negaliojantis, nes yra tuSdiq vierq.
Ar Alytaus rajonui jis galiotq ar ne?
Jeigu bendrai biuletenyje yra tu5diq langeliq, tai biuletenis yra negaliojanris.

f atsakovo Asociacijos Linava atstovo adv. Kgstutio Virkedio klausimus liudytojas:
- Visi negaliojantys biuleteniai buvo perduodami pirmininkui.
Ar buvo taip, kad i5 vienos krrlveles vieni i5braukdavo vienus, o kiti kitus?
- Buvo daug Zmoniq ir aS to pasakyti negaliu.
Kokie buvo juodra5diai?
- l-ai buvo 1\4 formato lapas. Suraiydavome kandidatq pavardes ir prie jq Zymedavome kiek
balsr-1yra atiduota.
- Jie turetq buti visi balsadeZeje. Juodra5diai buvo pridedami i bendr4 kr[\,q. Jie turejo btti
balsadeZeje.
-,,PrieS" balsus tikrai neskaidiavome, skaidiavome tik tai ,,u2".
- Revizijos komisija suskaidiavo tik tai ,,u2".
Ko vadovavotes skaidiuodami tik tai ,,uL"?
- Neatsimenu.

I trediojo asmens Vidmanto Peledos :rtstovo adv. Kgstuiio Svirino klausimus liudytojas:
- Taip, padiame kongrese dalyvavau.
- Saleje buvo daug nepatenkintq.
Ar i5 komisijos nariq kas nors pra3e Zodl del to, kad skaidiavimai buvo neteiseti?

- AS nepamenu, kad bfltq kas nors praSqs Zodi.
Ar sutinkate su balsavimu?
- AS kaip ne pirmE kart4 dalyvavau. Visi komisijos nariai turejo pasiraSyti protokol4. Sitoje
kornisijoje buvo daug asmenq. Protokolinis sprendimas buvo priimtas balsuojant. AS sutikau
su dauguma.

I tcisejos Aldonos Tilindiends klausimus tiudytojas Kgstutis Petrikonis
Ar pamatete paZeidimq, neatitikimq, ar kelete 5i klausim4?

- Neatitikimq buvo.
- Jie nebuvo nagrinejami.
- Kai kuriuos minejau.

Ar buvo gincq del negaliojanciq bir_rleteniq?
- Tokios diskusijos buvo.
- Jos baigesi tuo, kad buvo prabalsuota uZ tuos rezultatus, o svarstymo komisija del
kiekvieno negaliojancio biuletenio nebalsavo. Visa komisija buvo susirinkusi prie
bendro stalo ir pasakyti, kad Sis biuletenis negaliojantis, to nebuvo.
- Man nepapuole. kad b[tq negalio.iandiq.
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I teisdjos komisijos pirmininkds klausimus liudytojas Kgstutis petrikonis:

---AS 
save nepriskiriu nei prie opozicijos nei prie kitq.

Kur buvo sudeti biuleteniai?
- Jie buvo sudeti i balsadeZe. Jq buvo daug irjuodrasdiai turejo bDti dezeje.
- Negaliojantys biuleteniai buvo atskiroje krflveleje. Jie taip pat turejo br:ti balsadeZeje.

I treiiojo asmens Vidmanto Pel6dos atstovo adv. Kpstudio Svirino klausimus liudytojas:- Del revizijos komisijos del padiq skaidiq nebuvo ginio, skaidiai buvo skirtingi.
Daugiau klausimq nera.

i teismo posedZio saiE kviediamas iiudytoja Ausra Meceiiene.
AuSra Meceiiene prisiekia ir pasiraSo priesaikos tekst4.
I teisdjos klausimus liudytoja Au5ra Mecelien6:
- AS viena iS komisijos nariq.
- Mes susirinkome iatskir4patalp4irbalsavome del pirmininko. Buvo kelios kandidatDros irbalsq dauguma buvo iSrinktas Mindaugas Kapleris.
- Man jo iSrinkimas nekele abeioniu.
- Biuleteniai buvo skaidruojami 3i. tuuo padalinti i kDveles po 50. Buvo apyalas stalas. Messkaidiavome poromis- Zmoniq buvo daugiau ir kai kurie stebejo kaip skaiciuojama uZnugaros' AS sedejau ir skaidiavau. Vienas verte ir diktavo, o tu breZi kq tau diktuojabrukiniukais prie pavardziq. o po to mes apsikeisdavome, Sulygindavome dar savorezultatus.
--AS negaliu pasakyi ar visos poros taip dare.
Kiek kartq buvo skaidiuojami?
- Mes skaidiavome 3 kartus. iia del prezidiumo nariq.

:^[?: r::|l:]*ome pirm4 kart4"pasake, kad kur yra arrimi rezulratai gali brti klaidq irrelKta patlRnntl.
Del revizijos komisijos mes perskaidiavome ir del prezidiumo, o bDtent del ostrovskio irKuklio balsq' Tarp dviejq kandidatq buvo nedidelis skirrumas, tai mes skaiciavome dar kartq.- Mes skaidiavome 3 kartus.
- Tirip skaidiavo skirtingos poros.
-_AS nelabai paZistu zmones ir man buvo tas pats su kuo skaidiuoti.
Kur buvo padetijuodra5diai ir biuleteniai?
- Jie bLrvo sudeti i dezp. Juodrasdiai man atrodo, kad taip pat i deZq.

I ieskovq UAB prekybos namai "Alka" ir UAB ..Luvel transportas,, atstovo adv.Milvydo Ptko klausimus liudytoja Au5ra Mecelien€:
Kokia tvarka biuleteniai buvo pripizistami negariojanciais?
- Biuletenio pildymo tvarka buvo paskelbta kongrese.
Visi Zinojo, kaip turi bDti.
I teisejos Aldonos Tilindien0s krausimus liudytoja Ausra Meceliene:
Kokia tvarka turi blti, kaip jrls t4 supratote?
- Buvo parasyta prie biuletenio, kad kiekviena eilute turi b[ri uzpildyta.
T,s-negaliojimas galiojo viso biuletenio atzvilgiu ar tik regiono atzvilgiu?

1-ik regiono atzvilgiu gariojo. Jeigu reisingai uzpitctytas, iai jis garioja.
-. Mes tikrinome pagal regionus. Biuletenis [alejo'galioti ilt tai vieno regiono arzviigiu.
Ar buvo 2ymima, kai biuletenis buvo negaliojantis?
- Ne, nczymejome. AS tr1 biLrleteniq netaisiau, o tik skaidiavonre.
I teisejos klausimus tiuclytoja Auira Mcceliend:
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